

Title (en)
ELASTOMER PREFORM.

Title (de)
ELASTOMERFORMTEIL.

Title (fr)
PREFORME D'ELASTOMERE.

Publication
EP 0119212 A1 19840926 (DE)

Application
EP 83902749 A 19830902

Priority
DE 8226197 U 19820917

Abstract (en)
[origin: WO8401127A1] The elastomer preform comprises two base bodies (11, 12) of elastic rubber of which the base components are similar or different, as well as a layer (16) made of gas-tight material for example polyvinyl alcohol inserted between the two bodies. The binding of the two base bodies (11, 12) with the intermediary layer (16) is provided by means of a binder (14, 15). The elastomer preform is particularly appropriate for apparatus which are under pressure and in which a liquid is separated from gas.

Abstract (fr)
Le préformé d'élastomère comporte deux corps de base (11, 12) en gomme élastique dont les composants de base sont semblables ou différents, ainsi qu'une couche (16) de matériau imperméable au gaz, par exemple de l'alcool polyvinyle, insérée entre les deux corps. La liaison des deux corps de base (11, 12) avec la couche intermédiaire (16) est réalisée grâce à un liant (14, 15). Le préformé d'élastomère convient particulièrement bien aux appareils sous pression dans lesquels un liquide est séparé d'un gaz.

IPC 1-7
B32B 25/08

IPC 8 full level
B32B 25/08 (2006.01); **F16J 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B32B 25/08 (2013.01 - EP US); **B32B 27/304** (2013.01 - US); **B32B 27/306** (2013.01 - US); **F16J 3/00** (2013.01 - EP);
B32B 2255/10 (2013.01 - US); **B32B 2255/26** (2013.01 - US); **B32B 2307/7242** (2013.01 - US)

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8401127 A1 19840329; AU 1889983 A 19840404; DE 8226197 U1 19840223; EP 0119212 A1 19840926; JP S59501583 A 19840906

DOCDB simple family (application)
DE 8300151 W 19830902; AU 1889983 A 19830902; DE 8226197 U 19820917; EP 83902749 A 19830902; JP 50284283 A 19830902